

Date: 31/08/2023

التاريخ: ٢٠٢٣/٠٨/٣١

Ref: L/C/1/31823

الإشارة: م و/د ق/١/٣١٨٢٣

To: The Disclosures & Compliance Section  
Market Operations Surveillance Department  
Abu Dhabi Securities Exchange  
P.O Box 54500 - Abu Dhabi - UAE

السادة/ قسم الإفصاح و الإمتثال  
إدارة العمليات والرقابة  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
ص.ب. ٥٤٥٠٠ أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

The Securities and Commodities Authority/  
Disclosure Department

السادة/ هيئة الأوراق المالية و السلع – قسم الافصاح الأفاضل

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

**Sub: Board of Directors Meeting of The National Investor PrJSC ("the Company")**

**الموضوع: اجتماع مجلس إدارة شركة المستثمر الوطني ش م خ ("الشركة")**

We wish to inform you that the Company's Board of Directors will hold a meeting remotely on Monday the 4th of September 2023 at 12:30 pm, to discuss the content of a recently communicated Letter of Intent from a local UAE incorporated company for a potential acquisition involving a significant stake in The Company.

نود إعلامكم أن مجلس إدارة الشركة سيعقد اجتماعاً عن بعد يوم الاثنين الموافق ٤ سبتمبر ٢٠٢٣ على الساعة ١٢:٣٠ ظهراً، لمناقشة محتوى خطاب النوايا الذي تم إرساله مؤخراً من شركة محلية مسجلة في دولة الإمارات العربية المتحدة بشأن عملية استحواذ محتملة تتضمن حصة مهمة في الشركة.

The Company's Board of Directors will discuss this potential transaction during the upcoming Board meeting and (if approved) will coordinate with the management team on the required legal formalities and approvals.

سوف يناقش مجلس إدارة الشركة هذه الصفقة المحتملة خلال اجتماع مجلس الإدارة القادم و(في حال الموافقة عليها) سوف يقوم بالتنسيق مع فريق الإدارة بشأن الإجراءات القانونية والموافقات المطلوبة.

We will disclose the results of the meeting as soon as possible.

وسنعلن عن نتائج الاجتماع في أقرب وقت ممكن.

Sincerely;

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



رامي حوريه/ المدير التنفيذي  
Rami Hurieh/ Managing Director